

信用卡自動櫃員機私人密碼申請表

Credit Card ATM Personal Identification Number (PIN) Request Form

只適用於信用卡客戶

Only Applicable for Credit Cardholder

請注意 Note:

- 申請人必須年滿十八歲。
All applicants must be over 18 years of age.
- 本行將在收到您已填妥及交回的申請表後七個工作天內處理您的申請。
Your request will be processed within 7 working days upon receipt of the form duly completed and returned by you.
- 信用卡自動櫃員機私人密碼本行將以專函通知。
The Credit Card ATM PIN will be sent by mail.
- 遞交方法：
 - 電郵至 : **cardacqn.fbhk@fubon.com**
Submission methods: Email to
 - 傳真至 : **2571 3784**
Fax to
 - 郵寄至 : **香港北角英皇道250號北角城中心23樓富邦銀行信用卡中心**
Mail to : **Fubon Bank Credit Card Centre, 23/F Fortress Tower, 250 King's Road, North Point, Hong Kong**
- 表格上所需資料必需填妥。
All of the information required in the form is mandatory.

信用卡持有人資料 Credit Cardholder Information

信用卡持有人名稱 : _____
 Name of Credit Card holder : _____
 (請用英文正楷填寫 / Please fill up the name in BLOCK LETTERS)

身份證明文件 Identity Document

香港身份證號碼 : _____
 HKID Card No.

護照號碼 : _____
 Passport No.

簽發國家 : _____
 Country of Issue

其他 : _____
 Others

(請在適當方格內加 號 / Please place in appropriate box)

信用卡號碼 : _____
 Credit Card No.

申請信用卡自動櫃員機私人密碼
 Apply Credit Card ATM Personal Identification Number (PIN)

簽署 Signature

聲明 Declaration

本人現向富邦銀行根據上述之信用卡號碼申請自動櫃員機私人密碼。
 I hereby authorize and request Fubon Bank (Hong Kong) Limited to issue Credit Card ATM PIN to me by the credit card no. as stated above.

本人茲證實上述資料正確無訛，並已閱讀及同意遵守「富邦銀行VISA / 萬事達卡信用卡持有人合約」第四點內之條款（可於網頁www.fubonbank.com.hk下載）和其後不時修訂之條款，並同意受其約束。
 I confirm that all information given above is true, correct and complete and that I have read and accepted the section 4 of Fubon Bank VISA / MasterCard Cardholder Agreement (available at www.fubonbank.com.hk) and such amendments thereto as Fubon Bank shall from time to time impose.

X _____ (SV) _____
 簽署 Signature 日期 Date

須與閣下富邦信用卡表格簽署相符
 Should correspond with the specimen signature of your Fubon Credit Card Application Form

銀行專用 FOR BANK USE ONLY

Branch		Card Centre			
S.V.	Approved	Verified	Approved	Input	
	Signature No. ()			ASCCEND	
				UAC	